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5 nieuwsbrief 

In gesprek met ondernemers over toekomst
 

Betere bereikbaarheid van de dorpen zowel op de weg als digitaal, een gemeente die 

meedenkt in mogelijkheden en het promoten van Wijdemeren door evenementen te 

organiseren met een landelijke uitstraling. Een kleine greep uit de genoemde kansen die 

Wijdemeerse ondernemers noemden tijdens de interactieve ondernemersavond over de 

toekomst van ondernemen in Wijdemeren op woensdagavond 1 april. 

  

 

In het Caribisch Paviljoen van De 

Avontuurfabriek in Loosdrecht gaven zo’n 100 

ondernemers gehoor aan de uitnodiging van 

het gemeentebestuur om mee te praten en te 

denken over de toekomst van ondernemen in 

Wijdemeren. Centraal stond de vraag: wat 

voor gemeente willen we zijn? Burgemeester 

Smit opende de avond. ‘Ondernemers zijn 

enorm belangrijk voor de dynamiek in een 

gemeente. Belangrijk voor nu en in de 

toekomst. Daarom vragen wij u vanavond met 

ons mee te denken over die toekomst.’   

Wethouder Economische Zaken Theo Reijn 

deed een voorzet voor de gespreksronde met 

ondernemers. Hij deelde kansen en 

bedreigingen die hij voor de toekomst ziet. Hij 

ziet serieuze economische kansen vanuit de 

metropoolregio Amsterdam. Deze barst ‘uit 

z’n voegen’ en Wijdemeren kan daarop 

inspelen. Er ligt een enorm potentieel op het 

gebied van recreatie en toerisme. Naar zijn 

mening kunnen we daar als gebied meer van 

profiteren als er meer samengewerkt wordt.  

Gespreksronde 

Verdeeld over 15 tafels  gingen de 

ondernemers met elkaar in gesprek. Over wat 

zij graag voor de toekomst willen behouden 

en welke nieuwe kansen zij zien. 

 

Hoe kunnen deze kansen verzilverd worden? 

En welke bedreigingen moeten juist afgewend 

worden? Deze vragen leverden levendige 

discussies aan de tafels op. Onafhankelijk 

gespreksleider Annemarie Reintjes vroeg de 

deelnemers na een intensief gesprek per tafel 

een top 3 van inzichten op te stellen en met 

alle aanwezigen te delen.  

Bereikbaarheid en vindbaarheid 

Uit de presentaties bleek dat op het gebied 

van bereikbaarheid en vindbaarheid nog veel 

valt te winnen. Zo zouden de belangrijkste 

plekken voor toeristen al op de snelweg 

aangegeven moeten worden.                             



 

 

Ook de bewegwijzering in de dorpen naar 

bijvoorbeeld de A2 en A27 kan beter. 

Ondernemers noemden het openbaar vervoer 

een aandachtspunt. Belangrijk voor 

bewoners, werknemers èn toeristen. Het 

aanleggen van snel internet (glasvezel) werd 

gezien als een groot gemeenschappelijk 

belang als het gaat om de digitale 

bereikbaarheid en vindbaarheid. 

 

Samenwerken 

Ondernemers zagen verdergaande 

samenwerking met elkaar en met de 

gemeente als een kansrijke optie. Met de 

gemeente zouden ondernemers graag korte 

lijnen willen hebben en er liggen kansen door 

het verminderen van de huidige regeldruk. 

Ondernemers zijn ermee gebaat als 

medewerkers van de gemeente nog meer 

zouden meedenken in de mogelijkheden die 

er wel zijn. En het is minstens zo belangrijk 

dat het bestuur en de ambtenaren weten hoe 

de situatie ter plekke is. Er werd benadrukt 

dat het niet alleen bij meedenken moet 

blijven, er moet ook vaker en sneller een 

volgende stap gezet worden. Meer tempo en 

dynamiek is gewenst. Ook werd de gemeente 

opgeroepen om ondernemers vaker als 

denktank te betrekken en benutten als het 

gaat om nieuwe initiatieven. De bereidheid 

om meer bij te dragen in de gemeente is zeker 

aanwezig bij de ondernemers. 

 

Op de kaart zetten 

Hoe kan Wijdemeren beter op de kaart gezet 

worden? Een ondernemer uit Kortenhoef 

benadrukte dat het niet alleen om Loosdrecht 

draait en dat de andere kernen ook potentieel 

hebben. De kunst zit hem in het beter en 

meer samenwerken en vernieuwen. De 

combinatie van water, natuur en 

landgoederen maakt Wijdemeren uniek en 

bijzonder. Dat zou veel meer in de 

schijnwerpers gezet moeten worden. Een 

evenement met landelijke uitstraling en een 

promotiefilm werden als voorbeelden 

genoemd om Wijdemeren beter op de kaart 

te zetten. 

Burgemeester Smit: “Het 

was een zeer constructieve 

avond met interessante 

discussies. Belangrijk punt is 

het vinden van een goed 

evenwicht  tussen 

ontwikkeling van het 

nieuwe en behoud van het goede. Daar zijn 

we als gemeente continue bewust van. Ook 

het verminderen van regeldruk en het 

versnellen van procedures is een ambitie die 

we met elkaar delen. We willen graag 

dichtbij inwoners staan, dus we nemen als 

college graag uw uitnodiging aan om 

situaties ter plekke te bekijken en bij u op 

werkbezoek te komen.” 

 


